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Адрес SUNFLEX Aluminiumsysteme GmbH 
Im Ruttenberge 12 
57482 Wenden 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
For more than 25 years, SUNFLEX has been a specialised manufacturer of folding sliding systems (folding door systems), sliding turn & stack systems
and horizontal sliding wall systems (HSW). The performance and success of our company is due primarily to our competent and committed
employees. 

Thanks to the professional know-how of our employees and the guiding idea to always be one step ahead of the competition, SUNFLEX offers a
product range which meets the most exacting requirements in terms of quality, function and design and at the same time is highly adaptable to
individual needs. The motivation to offer our customers a maximum in performance and reliability is the driving force behind this. 

The living spaces of human beings have always consisted of eclectic living concepts. This calls for individual solutions. With its products, SUNFLEX
offers the most diverse possibilities to create maximum living spaces and to enhance their usefulness significantly. The SUNFLEX systems are being
used in many areas of daily life, for example as

    Glazed Folding Doors
    Terrace and Conservatory Glazing
    Balcony and Facade Glazing
    Store Entrances
    Room Dividers and Dividing Walls
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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